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Radny Rady Powiatu Zgierskiego 

Radosław Zaborowski 

 

 

Pan Bogdan Jarota 

Starosta Zgierski 

 

za pośrednictwem 

 

Pana Mirosława Burzyńskiego  

Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego    

 

Interpelacja  

Panie Starosto jako radni obserwujemy mocno spóźnione, ale jednocześnie często niewłaściwe 

koszenie poboczy. Podobne uwagi docierają od naszych mieszkańców. 

Panie Starosto, dlaczego koszenie nie jest wykonywane na całą szerokość kosiska? (oczywiście 

tam, gdzie szerokość pobocza na to pozwala). Mamy przecież taki świetny zakupiony przez 

Pana sprzęt. Proszę odnieść się do uwag i zdjęć przekazanych przez mieszkańców Dobrej. Czy 

faktycznie nasz sprzęt nie jest w stanie kosić szerzej? 

 

 

 

       Radosław Zaborowski 


